

Bekanntmachung in Bezug auf folgende
- Anpassung -
Unlimited Turbo Optionsscheine
der J.P. Morgan Structured Products B.V.
bezogen auf
Permian Resources Corporation

Am 12. September 2022 gab Permian Resources Corporation bekannt, mit Wirkung zum 12. September 2022, die Notierung ihrer Aktien vom NASDAQ an die New York Stock Exchange („NYSE“) zu verlegen. Im Zusammenhang mit der Notierung an der NYSE werden die Aktien der Gesellschaft vom NASDAQ genommen.

Im Nachgang zu dieser Bekanntgabe hat J.P. Morgan Securities plc die Börse und den Bloomberg-Code des Referenzwertes wie folgt für sämtliche von J.P. Morgan Structured Products B.V. begebenen Unlimited Turbo Optionsscheine, die am Tag der Wirksamkeit dieser Anpassungen auf Permian Resources Corporation bezogen waren, angepasst.

Börse		Bloomberg Code	
alt	neu	alt	neu
NASDAQ (http://www.nasdaq.com)	New York Stock Exchange (http://www.nyse.com)	PR UR Equity	PR UN Equity

London, 21. September 2022
J.P. Morgan Securities plc

Announcement relating to the following
- Adjustment -
Unlimited Turbo Warrants
of J.P. Morgan Structured Products B.V.
linked to
Permian Resources Corporation

Permian Resources Corporation announced on 12 September 2022 to transfer the listing of its shares from NASDAQ to the New York Stock Exchange (“NYSE”) with effect from 12 September 2022. In connection with the listing on the NYSE, the company’s shares will be delisted from NASDAQ.

Following such announcement, J.P. Morgan Securities plc has, with effect on 12 September 2022, adjusted the Exchange and Bloomberg Code of the Reference Asset in respect of the Unlimited Turbo Warrants issued by J.P. Morgan Structured Products B.V. and linked to Permian Resources Corporation on the effective day of such adjustments.

Exchange		Bloomberg Code	
old	new	old	new
NASDAQ (http://www.nasdaq.com)	New York Stock Exchange (http://www.nyse.com)	PR UR Equity	PR UN Equity

London, 21 September 2022
J.P. Morgan Securities plc